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Protokół nr 26/2021 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego 

w dniu 13 maja 2021 r. w godz. od 17:15 do 17:45 

w Urzędzie Miejskim Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za pomocą środków 

porozumiewania się na odległość. 

 

 

Obecni członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1. Kamil Klimek - Przewodniczący Komisji  

2. Zbigniew Roman De- Mezer  

3. Krystyna Gwiazdowska - zdalnie 

4. Mariola Brygida Karpińska  

5. Jacek Roszkowski – zdalnie  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Kamil Sznel – Kierownik Biura Prezydenta  

3. Mariusz Klimczyk – Sekretarz Miasta  

4. Ewa Harasim – Naczelnik Wydz. OSGK   

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

  

Posiedzeniu przewodniczył Kamil Klimek, który powitał zebranych i przypomniał,                       

że porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili innych wniosków do porządku obrad. 

 

Porządek został przyjęty w brzmieniu: 

1. Przyjęcie protokołu nr 25/2021 posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 kwietnia 2021 r.  

2. Rozpatrzenie petycji Kamila R. w sprawie ustawienia Ścieżki Edukacji Ekologicznej  

oraz przejścia na używanie papieru ekologicznego . 

3. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 25/2021 posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 kwietnia 2021 r.  

 

Kamil Klimek zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego protokół został przyjęty. 
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Ad pkt. 2 

Rozpatrzenie petycji Kamila R. w sprawie ustawienia Ścieżki Edukacji Ekologicznej oraz 

przejścia na używanie papieru ekologicznego. 

– Petycja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Prezydent Cz. Renkiewicz stwierdził, że ewentualna realizacja tej petycji pociągnęłaby za sobą 

zwiększenie wydatków bieżących. Taka petycja może być realizowana poprzez zajęcia 

edukacyjne w szkołach, w przedszkolach na spotkaniach z dziećmi i młodzieżą. Natomiast 

ustawienie takich tablic w przestrzeni publicznej, która jest czasem przesycona różnego rodzaju 

informacjami.  

 

Radny J. Roszkowski, zgodził się z opinią Prezydenta i stwierdził, że nikt praktycznie nie czyta 

regulaminów zamieszczonych na tablicach ogłoszeń. Zaproponował aby ekologią zająć się  

 w inny sposób.   

 

Radny Z.R. De-Mezer, zgodził się z przedmówcami i dodał, że ekologia jest bardzo ważna ale 

nie w taki sposób, jak zaproponowana w petycji. W drugiej części petycji jest mowa o przejściu 

ze zwykłego papieru na papier ekologiczny. Jaki jest to papier, skąd go wziąć, czy urządzenia, 

w które wyposażony jest urząd miasta, czy są one dostosowane do tego papieru? Radny 

zarekomendował odrzucenie ww. petycji. Radny zaproponował, aby z grona radnych wyłonić 

grupę pasjonatów, specjalistów, która zajęłaby się ochroną środowiska, ekologią.  

 

Radna M.B. Karpińska odniosła się do wypowiedzi radnego Z. De-Mezera i stwierdziła, że 

Urząd Miejski ma bardzo bogaty zasób pracowników, którzy zajmują się tymi tematami. 

Stwierdziła, że nie ma potrzeby powoływania kolejnych komisji, ponieważ są specjaliści w tej 

dziedzinie znający się na przepisach i prawie. Stwierdziła, że takie rozwiązanie jest systemowe 

a nie doraźne. Należałoby zmienić cały system działania, obiegu informacji. Poinformowała, 

że wstrzyma się od głosu w tej sprawie.  

 

Radny K. Klimek poinformował, że przeprowadził rozmowę telefoniczną z autorem petycji 

Kamilem Raczkowskim. Przedstawił przebieg rozmowy. Radny stwierdził, że najpierw  

o ekologii należy rozmawiać w szkołach i w domach. Może lepszym rozwiązaniem byłoby 

zamieszczenie tablic informacyjnych w wiatach przystankowych. Drugi punkt petycji dotyczący 

papieru ekologicznego, czy ten papier jest papierem ekologicznym i w jakim procesie powstaje 

i z czego jest odzyskiwany? A przede wszystkim samorząd jest zobowiązany do dokonywania 

wydatków w sposób oszczędny, efektywny oraz celowy. Zaproponował aby zmienić formułę 

prowadzenia korespondencji, a mianowicie w dobie cyfryzacji i narzędzi elektronicznych, 

elektronika powinna wypierać papier.     

 

Radna K. Gwiazdowska, zgodziła się również z wypowiedzią radnego J. Roszkowskiego  

i z wypowiedziami przedmówców.  

 

Przewodniczący Komisji K. Klimek zaproponował aby na kolejnym posiedzeniu Komisji 

przegłosować projekt uchwały i opinię Komisji.  
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Radny J. Roszkowskim zaproponował aby projekt uchwały przegłosować na obecnej Komisji, 

ponieważ przedstawionych zostało wiele argumentów. Nie ma potrzeby zwoływać Komisji raz 

jeszcze.  

 

Kamil Klimek odczytał treść projektu uchwały i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie nieuwzględnienia petycji w sprawie ustawienia Ścieżki Edukacji Ekologicznej oraz 

przejście na papier ekologiczny. 

 

– Opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały: 

za  - 4 radnych  

przeciw  - 0 

wstrzymał się - 1 radny 

 

Komisja pozytywnie zagłosowała za nieuwzględnieniem petycji w sprawie ustawienia Ścieżki 

Edukacji Ekologicznej oraz przejście na papier ekologiczny. 

 

Ad pkt. 3 

Wolne wnioski.  
 

Kamil Klimek zakończył posiedzenie Komisji. 

Na a tym protokół zakończono.   

 

  Przewodniczący                        

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

     Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

      Kamil Klimek                    

                           

 

 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

  Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 

 


